
Data przyjęcia protokołu: 29.09.2022 r.

ROP.0002.7.2022

PROTOKÓŁ NR XLI/22

XLI SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 25 SIERPNIA 2022 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 

116, 32-087 Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej) tj. trybie hybrydowym. Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 

Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W 

obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami do niniejszego 

protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

1. Otwarcie XLI sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i 

prawomocność do podejmowania uchwał i otworzył XL sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 

2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu XL sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3) udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

gminy Zielonki;

4) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki na rok szkolny 

2022/2023;

5) zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/13/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 15 marca 2018 

r. w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.
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Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku 

zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołu XL sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XL sesji, wobec ich 

braku zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu XL sesji zwyczajnej

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Protokół XL sesji został przyjęty 

jednogłośnie i otrzymał numer XL/22

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac 

komisji z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 

23.08. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z 

posiedzenia w dn. 24.08. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

3. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  K. 

Krzyworzeka - sprawozdanie z posiedzenia w dn.  19.08. Nie zgłoszono żadnych 

pytań, ani uwag do sprawozdania.

4. Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - 

sprawozdanie z posiedzenia w dn. 17.08. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do 
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sprawozdania.

5. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 

19.08. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodniczący Rady Gminy Zielonki M. Golanko - sprawozdanie ze Wspólnego 

Posiedzenia Komisji RGZ w dn. 1.07. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do 

sprawozdania.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2022;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Budżetowej wraz z   

autopoprawką   -   4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Kierownik Referatu Dochodów i Budżetu M. Pietras omówiła projekt uchwały oraz treść 

autopoprawki. Radna J. Kwaśny zwróciła się z pytaniem o naprawę układu solarnego w 

nowej szkole w Przybysławicach za kwotę 88 tys. zł. i czy błąd leży po stronie 

niewłaściwego projektu, czy wykonawcy. Wójt powiedział, że konieczna była interwencja w 

wyniku bardzo wysokiej temperatury powietrza i dokonanie zabezpieczeń systemu przed 

jego rozszczelnieniem. Rozstrzygana jest kwestia ustalenia odpowiedzialności za awarię. 

Radny T. Łysek zwrócił się z pytaniem o zwiększony deficyt w kwocie 1,3 mln zł , czy będzie 

on pokryty środkami z budżetu gminy, czy z innej formy finansowania. Kierownik M. Pietras 

powiedziała, że deficyt zostanie zrealizowany z wolnych środków zawartych w uchwale 

budżetowej. Radna M. Żylska zwróciła się z pytaniem o powody przesunięć budżetowych 

dot. przebudowy drogi Przybysławice/Garliczka. Wójt powiedział, że zadanie zostało 

przesunięte do zadań ogólnych, trwa postępowanie projektowe i pozwolenie wodno-prawne, 

pracownicy czynią starania by jak najszybciej uzyskać dokumentację. Kierownik Referatu 

Dróg i Komunikacji P. Zięcina uzupełnił, że w dniu poprzednim gmina uzyskała decyzję 

pozwolenia na budowę odwodnienia w ramach tego zadania.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki 

na rok 2022

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 
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Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2022 wraz z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(uchwała otrzymała nr XLI/52/2022)

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Budżetowej     wraz z   

autopoprawką   -   4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Kierownik Referatu Dochodów i Budżetu M. Pietras omówiła projekt uchwały oraz treść 

autopoprawki. Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
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zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z 

autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(uchwała otrzymała nr XLI/53/2022)

3) uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Budżetowej     -   4 głosy   

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,   jednogłośnie pozytywna opinia   

Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 

Zielonki Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(uchwała otrzymała nr XLI/54/2022)

4) uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki 

na rok szkolny 2022/2023;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki   

Społecznej   -   4   głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Głosowano w sprawie:

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zielonki na rok szkolny 2022/2023

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 

Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

(uchwała otrzymała nr XLI/55/2022)

5) zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/13/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 15 marca 

2018 r. w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji     Oświaty i Polityki Społecznej     -   3     

głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny zapytał, czy w szkołach występują wakaty 

na przedmiotowych stanowiskach. Wójt powiedział, że na spotkaniu z dyrektorami szkół 

otrzymał informację o 6, 7 stanowiskach, na których nie mają obsadzonej kadry 

nauczycielskiej. W zakresie nowego stanowiska - pedagoga specjalnego - trwa zatrudnianie 

specjalistów. Dodał, że wielu nauczycieli posiada uprawnienia do prowadzenia zajęć na tym 

stanowisku. Podsumował, że globalnie występują braki w zatrudnieniu nauczycieli i 

dyrektorzy planują harmonogramy zajęć z godzinami ponadwymiarowymi oraz zatrudniając 

nauczycieli emerytowanych. Radny P. Podleśny zapytał o powód nieuwzględnienia opinii 

Związku Nauczycielstwa Polskiego o obniżenie pensum dla tych stanowisk do liczby 20 

godzin. Wójt odpowie-dział, że jednolite pensum w tej grupie nauczycieli wydaje się być 

najbardziej właściwe, by nie różnicować pensum pomiędzy poszczególnymi pedagogami i 

pedagogami specjalnymi, których praca opiera się na indywidualnej pracy z uczniem. Radny 

P. Podleśny spytał, czy maksymalny wymiar pensum może być czynnikiem zniechęcającym 

do podejmowania pracy przez nauczycieli. Wójt powiedział, że w jego opinii - byłego 

nauczyciela - pensum w podstawowym wymiarze 18 godz. tygodniowo nie wydaje się być 

dużym pensum, jeśli wziąć pod uwagę 45 minutową lekcję tj. łącznie 3,6 godziny dziennie, 

przy pensum 22 godzin daje niewiele ponad 4 godziny dziennie. Radna R. Roft zwróciła się 

o potwierdzenie informacji, że nauczyciele wyszczególnieni w uchwale, nie są traktowani w 

odmienny sposób, mimo brzmienia uchwały „nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 

6



ustawy Karta Nauczyciela.” W opinii radnej pedagog, pedagog specjalny i terapeuta 

pedagogiczny są absolwentami studiów pedagogicznych mającymi uprawnienia do podjęcia 

pracy na stanowisku nauczyciela. Odmienną sytuację mają psychologowie i logopedzi, 

którzy nauczycielami nie są. Zapytała, czy finansowanie tych ostatnich jest na równi z 

nauczycielami i czy w szkołach są wakaty na tych dwóch stanowiskach. Wójt powiedział, że 

osoby zatrudnione na stanowiskach wymienionych w uchwale podlegają tym samym 

przepisom ustawy Karta Nauczyciela, systemu oświaty, systemu wynagrodzeń, czy 

awansów jak dla pozostałych nauczycieli. Dyrektor GZEAS A. Soblik powiedziała, że 

dyrektorzy szkół zgłaszali wakaty na stanowisku nauczycieli nauczania wczesnoszkolnego 

oraz świetlicy w szkole w Zielonkach. Nie ma natomiast wakatów na stanowiskach 

psychologa i logopedy. Radna A. Leginowicz odniosła się do opinii Związku Nauczycielstwa 

Polskiego ws. obniżenia pensum, czy jego zmniejszenie wpłynęłoby na zwiększenie liczby 

kandydatów do pracy, możliwości wyboru najlepszego i wyeliminowania wakatów. Wójt 

powiedział, że na przedmiotowe stanowiska nie ma problemu z zatrudnianiem nauczycieli. 

Dodał, że wielu nauczycieli uzupełnia wykształcenie w ramach kształcenia podyplomowego, 

czy kursów i zdobywa kwalifikacje do nauki na tych stanowiskach. Radna A. Leginowicz 

zwróciła się o potwierdzenie informacji, czy nauczy-ciel np. języka polskiego podejmując się 

pracy na stanowisku logopedy posiada pensum 18+22 godziny, czy jedynie wymiar 22 

godzin. Wójt powiedział, że nauczyciel pracujący na etacie logopedy ma wymiar pracy 22 

godzin zajęć. Nauczyciel  pracujący w podstawowym zakresie na stanowisku polonisty, 

mając nadgodziny wykonując pracę logopedy (posiadając ku temu nabyte kwalifikacje) ma 

nadgodziny liczone z podstawowego pensum, to określają przepisy ustawy Karta 

Nauczyciela. Przewodniczący M. Golanko podsumował, że dyskusja jest zasadna, 

zwłaszcza w kontekście planowanego przez związki zawodowe nauczycieli strajku we 

wrześniu, który jest wyrazem niezadowolenia m.in. z wysokości płac. Problem jest 

systemowy w zakresie braku nauczycieli i nie zmieni się sytuacja po zmniejszeniu pensum 

dla tych kilku stanowisk, przełoży się to jedynie na budżet gminy. Prowadzona polityka 

kadrowa w oświacie stanowi zagrożenie dla edukacji w gminie. Jeśli jednak zmiana pensum 

okaże się kluczowa w zatrudnieniu, to rada podejmie się zmian, choćby w celu wyróżnienia 

się na tle innych gmin, szkół, czy pracodawców. Wójt podkreślił, że staraniem dyrektorów i 

nauczycieli poziom edukacyjny wyróżnia się na tle innych gmin, jest stale na bardzo 

wysokim poziomie. Przewodniczący M. Golanko podsumował, że dzięki prowadzeniu 

otwartej polityki poprzednich rad gmin i wójta oraz realizacji postulatów dyrektorów szkół, 

GZEAS-u, posiadamy taki stan rzeczy. Przypomniał, że nakłady gminy na oświatę są 

zdecydowanie wyższe od subwencji oświatowej, w wyniku tego szkoły posiadają 

nowoczesną infrastrukturą i obsadę dodatkowych etatów. Wójt przypomniał, że od roku 

2017 gmina zainwestowała ok 80 mln zł na budowę i remonty szkół i przedszkoli, gdy w tym 
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czasie otrzymała z subwencji oświatowej nieco ponad 5 mln zł. Liczy, że zostaną ustalone 

przez państwo podwyżki płac dla nauczycieli oraz że będą zrefundowane w subwencji 

oświatowej. Pozwoli to zatrzymać odchodzenie nauczycieli z zawodu, a gmina przestanie 

się borykać z wakatami.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/13/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 15 marca 2018 r. w 

sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 

Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 

Zielińska, Marta Żylska PRZECIW (4) Dariusz Dragosz, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 

Kwasek, Aneta Szablowska BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno. Uchwała została podjęta 

(uchwała otrzymała nr XLI/56/2022)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 15 min. przerwę.

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 

30 czerwca 2022 roku do 25 sierpnia 2022 roku.

• 1 lipca br. uczestniczyłem w objazdowym wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy Zielonki dotyczącym przede wszystkim budowy Północnej Obwodnicy 

Krakowa.

• 2 lipca br. uczestniczyłem w uroczystym oficjalnym otwarciu nowej remizy OSP 

Bosutów. Budy-nek remizy usytuowany jest przy ul. Krakowskiej w Bosutowie w 

pobliżu węzła powstającej Północnej Obwodnicy Krakowa. Remiza ma powierzchnię 

372 m2. Teren wokół budynku został ogrodzony. Wykonano układ komunikacyjny w 

obrębie inwestycji, w tym zjazd z ul. Krakowskiej. Całkowity koszt inwestycji wyniósł 

3.239.380 zł. Projekt został sfinansowany w większości z budżetu gminy, natomiast 

370 tys. zł pochodziło z rezerwy budżetu państwa, a 80 tys. zł od Województwa 

Małopolskiego w ramach konkursu „Małopolskie OSP 2021”.

• 2 lipca br. odbył się VIII Piknik Integracyjny pn. „300% normy w Garliczce”.

• 3 lipca br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Bibice.

• 3 lipca br. na terenie rekreacyjno-sportowym w Trojanowicach odbył się piknik 
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integracyjny, zorganizowany przez OSP Trojanowice. Impreza otrzymała dotację z 

budżetu Gminy Zielonki na realizację zadania pn. „Piknik Strażacki z Okazji Święta 

Trojana”.

• 5 lipca br. brałem udział w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków SMK, na 

którym m.in. podjęto m.in. uchwałę ws. przyjęcia podstawowych założeń oraz 

deklaracji dalszej współpracy prowadzącej do opracowania dokumentu Planu 

Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej. Przedstawiono również 

informację dot. postępów w przeprowadzaniu badań komunikacyjnych w SMK.

• 6 lipca br. uczestniczyłem w wizji terenowej na ul. Podgórskiej w Woli 

Zachariaszowskiej oraz ul. Na Wzgórzu w m. Bosutów, w związku z budową 

kanalizacji w tym rejonie.

• 6 lipca br. brałem udział w odbiorze technicznym wiaduktu nad torami w Batowicach.

• 7 lipca br. uczestniczyłem w zdalnym posiedzeniu Komisji Innowacji, Funduszy 

Europejskich i Metropolii Rady Miasta Krakowa, której tematem była m.in. 

komunikacja miejska w Metropolii Krakowskiej. W spotkaniu uczestniczył Dyrektor 

Zarządu Transportu Publicznego.

• 7 lipca br. odbyło się zdalne spotkanie o tematyce: „Jak efektywnie sfinansować 

projekty komunalne” zorganizowane przez Wojewodę Małopolskiego Łukasza Kmitę 

oraz Region Małopolskiego Banku Gospodarstwa Krajowego.

• 8 lipca br. została zaprezentowana nowa Remiza OSP Bosutów Burmistrzowi 

Niepołomic Panu Romanowi Ptakowi.

• 8 lipca br. odbyłem spotkanie z przedstawicielami firmy projektującej 

projektygotowe.pl nt. koncepcji Biblioteki i Izby Regionalnej w Zielonkach. W 

spotkaniu uczestniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zielonki Marzena Gadzik-

Wójcik oraz Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju Rady Gminy Zielonki 

Magdalena Listoś.

• 8 lipca br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbyły się konsultacje 

społeczne mające na celu opracowanie przy udziale mieszkańców naszego obszaru 

nowej Lokalnej Strategii Rozwoju (LSR) na lata 2023-2027 w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich. Inicjatorem cyklu spotkań było Stowarzyszenie Korona 

Północnego Krakowa.

• 9 lipca br. na terenie obiektu sportowego LKS Promień Przeginia odbyły się 

Powiatowe Zawody Sportowo-Pożarnicze Jednostek OSP z terenu Powiatu 

Krakowskiego.

• 11 lipca br. brałem udział w otwarciu wiaduktu nad torami kolejowymi łączącego ulice 
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Powstańców i Piasta Kołodzieja w Krakowie z drogą powiatową w Batowicach i 

Dziekanowicach. Inwestycja została realizowana we współpracy samorządów: 

Powiatu Krakowskiego, Miasta Kraków, Gminy Zielonki i Gminy Michałowice, które tę 

inwestycję współfinansowały. Gmina Zielonki odpowiadała m.in. za przygotowanie 

dokumentacji i projektu inwestycji wraz z uzyskaniem zezwolenia na realizację 

(ZRID); natomiast środki na dofinansowanie z rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych zdobył Powiat Krakowski. Wykonawcą inwestycji była firma IMB 

Podbeskidzie. Oprócz wiaduktu, powstał sąsiadujący z nim układ drogowy – m.in. 

trzy ronda (jedno po stronie miasta Krakowa, dwa po stronie gminy Zielonki), ścieżka 

rowerowa, chodnik oraz zatoki autobusowe. Całkowita wartość inwestycji to 

37.900.853,05 zł, z czego 24.923.906 zł pochodziło z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Powiat krakowski przekazał 2.176.947,05 zł. Wkład miasta Krakowa 

to 8 mln zł, natomiast gmina Zielonki przeznaczyła na realizację inwestycji 1,8 mln zł, 

a gmina Michałowice - 1 mln zł.

• 11 lipca br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Batowice.

• 18 lipca br. brałem udział w spotkaniu z przedstawicielami UNICEF ws. planowanej 

współpracy. Spotkanie zostało zorganizowane w  Starej Szkole w Korzkwi.

• 19 lipca br. odbyło się posiedzenie Komisji Tematycznej SMK ds. Środowiska i 

Przestrzeni, na którym została przeprowadzona m.in. dyskusja dot. ponowienia 

informacji do mieszkańców na podstawie danych z bazy CEEB w świetle ostatnich 

wydarzeń: nieodrzucenia petycji i skarg dotyczących aktualizacji Programu ochrony 

powietrza dla Województwa Małopolskiego oraz „tzw. uchwał antysmogowych" przez 

Sejmik Województwa Małopolskiego.

• 19 lipca br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. Mobilności, 

na której przedstawiono informację o stopniu realizacji badań komunikacji 

aglomeracyjnej, powstałych w ich trakcie problemach, podjętych środkach 

zaradczych oraz przeprowadzonych kontrolach.

• 20 lipca br. brałem udział w odbiorze końcowym budowy wiaduktu nad torami w 

Batowicach zorganizowanym przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego.

• 21 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami OSP Owczary oraz 

Komendantem Gminnym OSP Janem Palimąką ws. zabezpieczenia meczu 

piłkarskiego Wisły Kraków.

• 22 czerwca br. udzieliłem wywiadu Telewizji TVP Kraków.

• 25 lipca br. udzieliłem wywiadu Telewizji Polskiej nt. projektu „Jestem EKO! Łapię 

Deszcz!”.
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• 26 lipca br. odbyło się posiedzenie Komisji tematycznej SMK ds. Edukacji, Kultury, 

Gospodarki i Usług Społecznych.

• 26 lipca br. brałem udział w spotkaniu z reprezentantami Starostwa Powiatowego 

oraz Kola Łowieckiego „Podwawelskie” ws. wniosku o wydanie decyzji o odłowie 

wraz z uśmierceniem dzików przebywających w rejonie Osiedla Łokietka.

• 26 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy TAURON 

Dystrybucja ws. relacji partnerskich.

• 26 lipca br. udzieliłem wywiadu lokalnym mediom: Telewizji Kraków, Telewizji PLAY 

NOW Kraków oraz Radiu ESKA nt. odstraszania dzików na terenie gminy Zielonki.

• 27 lipca br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panem Aleksandrem Tabor, Sołtysem 

Przybysławic.

• 28 lipca br. na mocy Zarządzenia nr 22/2022 Dyrektora Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w Zielonkach rozstrzygnięty został otwarty 

konkurs ofert na realizację zadania publicznego w zakresie wychowania 

przedszkolnego pod nazwą: „Zapewnienie dzieciom w wieku przedszkolnym 

zamieszkałym na terenie gminy Zielonki możliwości korzystania z wychowania 

przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach położonych na obszarze gminy 

Zielonki w roku szkolnym 2022/2023”. Wyniki zostały udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w 

Zielonkach.

• 28 lipca br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panem Arturem Kwiecień, Sołtysem 

Woli Zachariaszowskiej.

• 28 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Prezesem Biura Projektowego ARM 

Manecki ws. nowej koncepcji Biblioteki Publicznej i Izby Regionalnej w Zielonkach.

• 29 lipca br. miał miejsce odbiór robót z zakresu Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego 

na ul. Słowiańskiej w Woli Zachariaszowskiej.

• 29 lipca br. uczestniczyłem w wideokonferencji Marszałka Witolda Kozłowskiego dot. 

uzgodnień związanych ze zmianą Kontraktu Terytorialnego.

• 29 lipca br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach odbyła się kolejna debata 

zorganizowana przez Stowarzyszenie Korona Północnego Krakowa dot. 

opracowania nowej Lokalnej Strategii Rozwoju (LSR) na lata 2023-2027 w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich.

• 29 lipca br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Korzkiew.

• 30 lipca br. rozegrany został kolejny Turniej tenisowy o Puchar Wójta Gminy Zielonki. 
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Wydarzenie zostało zorganizowane przez Gminny Młodzieżowy Klub Sportowy 

Zielonki przy wsparciu Gminy Zielonki, Stowarzyszenia Perła Pękowic oraz sołtysa i 

rady sołeckiej Pękowic. W turnieju indywidualnym dla kobiet i mężczyzn udział wzięło 

18 osób.

• 1 sierpnia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno Administracyjnego Szkół w Zielonkach, na którym omówiono sprawy 

bieżące Szkoły Podstawowej w Owczarach.

• 1 sierpnia br. udzieliłem wywiadu, który zostanie udostępniony na stronie 

internetowej Archiwum Cyfrowego Gminy Zielonki, które powstaje w ramach projektu 

realizowanego przez Bibliotekę Publiczną w Zielonkach.

• 2 sierpnia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektor Zespołu Szkół w 

Przybysławicach, Panią Reginą Styn oraz Panią Katarzyną Nogieć ws. organizacji 

pracy placówki.

• 2 sierpnia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie ws. przebudowy Hali Sportowej przy 

Szkole Podstawowej w Zielonkach.

• 2 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu przy Budynku Sołectwa Osiedle Łokietka 

dotyczącym zieleni założonej w ramach inwestycji na tym terenie. Na spotkaniu 

obecni byli m.in. przedstawiciele Wykonawcy firmy AWBAUTEX, Inspektor Nadzoru 

oraz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zielonki Krzysztof Olawski.

• 4 sierpnia br. miał miejsce odbiór końcowy robót budowlanych związanych z 

przebudową drogi wojewódzkiej 794 w sąsiedztwie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Przybysławicach. Powstał m.in. nowy zjazd do szkoły bezpośrednio z drogi 

wojewódzkiej, przejście dla pieszych oraz chodnik po zachodniej stronie drogi. Po tej 

samej stronie co szkoła – zachodniej stronie drogi – powstał chodnik o długości 200 

m i szerokości 2 m od ul. Stoczki do ul. Pogodnej. Na środku drogi wybudowano pas 

z kostki betonowej o szerokości 3,25 m, rozdzielający jezdnie dla każdego z 

kierunków o szerokości 3,5 m z dodatkowymi poszerzeniami na łukach; a także 

wyspy kanalizujące ruch. Dzięki przebudowie nastąpiła też poprawa widoczności na 

podporządkowanym wlocie z drogi gminnej ul. Stoczki. Koszt inwestycji wraz z 

wykupami gruntów wyniósł łącznie około 1,9 mln zł, większość kosztów pokrył 

inwestor – gmina Zielonki – ze swojego budżetu. Zarządca drogi Zarząd Dróg 

Wojewódzkich przyznał gminie na ten cel dotację w wysokości 525.642,17 zł. 

Przebudowę zrealizowała firma SARIVO Infrastruktura Sp. z o.o.

• 6 sierpnia br. uczestniczyłem w pikniku integracyjnym zorganizowanym przez 

Sołectwo Grębynice.
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• 8 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez Urząd 

Marszałkowski dot. przyszłości podejścia programu LEADER.

• 10 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Urzędu 

Marszałkowskiego ws. organizacji Dożynek Wojewódzkich w Zielonkach.

• 11 sierpnia br. brałem udział w posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. 

Mobilności, na którym dyskutowano o kluczowych założeniach procesu integracji 

taryfowo - biletowej zaakceptowanych na potrzeby przygotowania dokumentów 

wdrażających założenia Biletu Metropolitalnego. Dyskutowano również na temat 

stanowiska Zarządu SMK dotyczącego wzrostu stawki przewozowej za wozokilometr. 

• 12 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami Sołectwa Zielonki, które 

zorganizowali przedstawiciele Izby Regionalnej w Zielonkach z okazji Święta 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny.

• 12 sierpnia br. wręczyłem 7 nauczycielom akty nadania stopnia nauczyciela 

mianowanego.

• 17 sierpnia br. uczestniczyłem w roboczym posiedzeniu Walnego Zgromadzenia 

Członków SMK, na którym został zaprezentowany projekt wspólnego stanowiska 

gmin Metropolii Krakowskiej ws. zmian w uchwale antysmogowej.

• 11 sierpnia br. brałem udział w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Transportu 

Publicznego w Krakowie na temat siatki połączeń autobusowych.

• 11 sierpnia br. złożyłem wizytę u Marszałka Województwa Małopolskiego Pana 

Witolda Kozłowskiego w sprawie organizacji Wojewódzkich Dożynek w Gminie 

Zielonki.

• 14 sierpnia br. na Zamku w Korzkwi odbyła się degustacja regionalnych win 

zorganizowana przez Stowarzyszenie Winiarzy Jury Krakowskiej.

• 17 sierpnia br. uczestniczyłem w zdalnym spotkaniu Włodarzy Gmin Metropolii 

Krakowskiej, na którym wypracowano stanowisko dot. zmian w uchwale 

antysmogowej.

• 19 lipca br. odbyłem spotkanie w siedzibie Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego ws. 

przebudowy drogi powiatowej nr 2151K w miejscowościach Owczary, Michałowice, 

Kozierów oraz Narama. Na spotkaniu obecny był m.in. Wicestarosta Arkadiusz 

Wrzoszczyk.

• 23 sierpnia br. odbyło się zdalne posiedzenie Komisji Tematycznej SMK ds. 

Środowiska i Przestrzeni.

• 23 sierpnia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych 
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z terenu Gminy Zielonki na temat organizacji roku szkolnego 2022/2023.

• 24 sierpnia br. odbyło się spotkanie online pn. „Fundusz Dostępności – nowe 

możliwości likwidowania barier w budynkach”, które zostało zorganizowane przy 

współpracy Wojewody Małopolskiego i Regionu Małopolskiego Banku Gospodarstwa 

Krajowego.

• 24 sierpnia br. brałem udział w spotkaniu z projektantami ws. planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań wewnętrznych dotyczących 

organizacji Dożynek Wojewódzkich w Gminie Zielonki.

INNE INFORMACJE:

• W dniu 14 lipca 2022 r. Kancelaria Prezesa Rady Ministrów podała wyniki trzeciej 

edycji Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych - PGR. 

W ramach tego naboru Gmina Zielonki złożyła dwa wnioski o dofinansowanie 

rozbudowy 2 odcinków drogi gminnej nr K601497 Dziekanowice - Batowice. W tej 

edycji nie uzyskaliśmy dofinansowania.

• Centrum Medyczne przy ul. Fortecznej 12A w Węgrzcach informuje, że od 22 lipca 

2022 roku w pun-kcie szczepień przeciwko COVID-19 istnienie możliwość 

zaszczepienia się drugą dawką przypominającą (czwarta dawka). Drugą dawkę 

przypominającą mogą przyjąć osoby w wieku 60-79 lat. Przed podaniem drugiem 

dawki przypominającej należy zachować odstęp 120 dni od podania pierwszej dawki 

przypominającej.

• Referat Dróg i Komunikacji informuje, że od 8 sierpnia w związku z budową 

Zachodniej Obwodnicy Zielonek (na odcinku od ul. Pachońskiego w Krakowie do 

węzła z Północną Obwodnicą Krakowa w Zielonkach) została wprowadzona 

tymczasowa organizacja ruchu obejmującej zamknięcie ul. Złote Piaski w Zielonkach. 

• Stowarzyszenie Metropolia Krakowska zaprasza do lektury publikacji pn. „Metropolia 

Krakowska – Metropolia Możliwości”.  Znajdują się w niej m.in. najważniejsze dane 

statystyczne dotyczące obszaru metropolitalnego w całości oraz indywidualnie 

opracowane dla poszczególnych gmin Metropolii Krakowskiej. Publikacja dostępna 

jest na stronie internetowej www.zielonki.pl.

• Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej informuje, że 12 sierpnia 2022 roku weszła w 

życie ustawa o do-datku węglowym. Dodatek węglowy w wysokości 3.000 zł 

jednorazowo przysługuje na gospodarstwo domowe, w którym głównym źródłem 

ogrzewania gospodarstwa domowego jest kocioł na paliwo stałe, kominek, koza, 

ogrzewacz powietrza, trzon kuchenny, piecokuchnia, kuchnia węglowa lub piec 
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kaflowy na paliwo stałe, zasilane paliwami stałymi, wpisane lub zgłoszone do 

centralnej ewidencji emisyjności budynków (CEEB). Przez paliwa stałe rozumie się 

węgiel kamienny, brykiet lub pelet zawierające co najmniej 85% węgla kamiennego. 

Przy ubieganiu się o dodatek węglowy nie obowiązuje kryterium dochodowe. Wnioski 

o wypłatę dodatku węglowego można składać do 30 listopada 2022 r. w siedzibie 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach osobiście lub przez internet (e-

puap). Formularz wniosku udostępniany jest również na stronie internetowej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach oraz w siedzibie ośrodka pod 

adresem: Zielonki ul. Galicyjska 17.

• W sobotę 27 sierpnia br. zapraszamy na małopolskie święto plonów, które w tym 

roku odbywać się będzie w gminie Zielonki na terenie LKS Zieleńczanka przy ul. Do 

Cegielni w Zielonkach. Wojewódzkie dożynki rozpocznie polowa msza święta o godz. 

12:00, na której poświęcone zostaną wieńce dożynkowe. Następnie program 

przewiduje: przedstawienie starostów dożynek i wręczenie chleba gospodarzom; 

konkurs wieńców dożynkowych Województwa Małopolskiego 2022 w kategorii: 

wieńca tradycyjnego i wieńca współczesnego; część artystyczną i zabawę taneczną. 

Dożynkom towarzyszyć będą stoiska regionalne z ekożywnością i rękodziełem oraz 

bezpłatne atrakcje dla dzieci, jak dmuchane urządzenia rekreacyjne, warsztaty i 

animacje. Gminy z województwa rywalizować będą w konkursie wieńców 

dożynkowych tradycyjnych i współczesnych, a na scenie z wieńcami i przyśpiew-

kami zaprezentuje się kilkanaście korowodów z różnych miejscowości gminy 

Zielonki.

Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE NR 148/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA 

2022 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

2. ZARZĄDZENIE NR 149/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA 

2022 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy 

Zielonki na rok 2022, w związku z Za-rządzeniem Nr 148/2022 Wójta Gminy Zielonki 

z dnia 30 czerwca 2022 roku.

3. ZARZĄDZENIE NR 150/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA 

2022 ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022 w związku z decyzjami kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy.

4. ZARZĄDZENIE NR 151/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 CZERWCA 

2022 ROKU w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.
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5. ZARZĄDZENIE NR 152/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: desygnowania Przewodniczącego składów osobowych Komisji 

Egzaminacyjnych uprawnionych do przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych 

dla nauczycieli placówek oświatowych gminy Zielonki ubiegających się o stopień 

awansu zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 roku.

6. ZARZĄDZENIE NR 153/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Brzozówka, przeznaczonej do dzierżawy.

7. ZARZĄDZENIE NR 154/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 LIPCA 2O22 

ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

8. ZARZĄDZENIE NR 155/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 

rok 2022, w związku z Zarządzeniem Nr 154/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 11 

lipca 2022 roku.

9. ZARZĄDZENIE NR 156/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 LIPCA ROKU w 

sprawie: udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia.

10.ZARZĄDZENIE NR 157/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie przekazania mienia komunalnego Gminy Zielonki Sołectwu 

Pękowice.

11.ZARZĄDZENIE NR 158/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany Zarządzenia nr 205 z dnia 9 października 2020 roku w 

sprawie powołania Dyrektora Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

12.ZARZĄDZENIE NR 159/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie zmiany Zarządzenia nr 129/2017 Wójta Gminy Zielonki z dnia 19 

maja 2017 roku w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

13.ZARZĄDZENIE NR 160/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie wytycznych i założeń do projektu Uchwały Budżetowej Gminy 

Zielonki na 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej.

14.ZARZĄDZENIE NR 161/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

15.ZARZĄDZENIE NR 162/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 

rok 2022, w związku z Za-rządzeniem Nr 161/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 20 
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lipca 2022 roku.

16.ZARZĄDZENIE NR 163/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 137/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 13 

czerwca 2022 r. w sprawie warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy 

Zielonki, położonej w obrębie Dziekanowice, gmina Zielonki.

17.ZARZĄDZENIE NR 164/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Węgrzce, gmina Zielonki.

18.ZARZĄDZENIE NR 165/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: nieodpłatnego przekazania samochodu pożarniczego FS Lublin na 

rzecz Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgrzcach.

19.ZARZĄDZENIE NR 166/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

przeznaczonej do sprzedaży w trybie przetargu ustnego ograniczonego, na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.

20.ZARZĄDZENIE NR 167/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pana Andrzeja Wąsowskiego 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 

roku.

21.ZARZĄDZENIE NR 168/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Sabiny Franczyk ubiegającego 

się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 roku.

22.ZARZĄDZENIE NR 169/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Anny Węgrzynowicz-Szostak 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 

roku.

23.ZARZĄDZENIE NR 170/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Anny Birek-Gigoń 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 

roku.

24.ZARZĄDZENIE NR 171/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 
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ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Katarzyny Palmowskiej, 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 

roku.

25.ZARZĄDZENIE NR 172/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Aleksandry Ćwiklińskiej, 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 

roku.

26.ZARZĄDZENIE NR 173/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Aleksandry Kulczyckiej, 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2022 

roku.

27.ZARZĄDZENIE NR 174/ 2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: powołania członków komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego dla 

zadania pn. „Dostawa energii elektrycznej dla Gminy Zielonki" oraz trybu jej pracy.

28.ZARZĄDZENIE NR 175/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

29.ZARZĄDZENIE NR 176/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 

rok 2022, w związku z Zarządzeniem Nr 175/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 

lipca 2022 roku.

30.ZARZĄDZENIE NR 177/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LIPCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Zielonki na rok 2022 w związku z decyzjami kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy.

31.ZARZĄDZENIE NR 178/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Józefa 

Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej.

32.ZARZĄDZENIE NR 179/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

33.ZARZĄDZENIE NR 180/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 SIERPNIA 2022 
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ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 

rok 2022, w związku z Za-rządzeniem Nr 179/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 8 

sierpnia 2022 roku.

34.ZARZĄDZENIE NR 180/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 

rok 2022, w związku z Za-rządzeniem Nr 179/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 8 

sierpnia 2022 roku.

35.ZARZĄDZENIE NR 181/2020 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie: powołania członków komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego dla 

zadnia pn. „Odbieranie i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, nieruchomości rekreacyjno-sportowych z terenu 

gminy Zielonki, jak również z 2 Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych (PSZOK) oraz trybu jej pracy.

36.ZARZĄDZENIE NR 182/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Bibice, przeznaczonej do oddania w dzierżawę.

37.ZARZĄDZENIE NR 183/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Dziekanowice, gmina Zielonki, przeznaczonej do oddania w 

dzierżawę.

38.ZARZĄDZENIE NR 184/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Bibice, przeznaczonej do oddania w dzierżawę.

39.ZARZĄDZENIE NR 185/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Zielonki, przeznaczonej do oddania w dzierżawę.

40.ZARZĄDZENIE NR 186/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie ustalenia stawek czynszu w lokalach wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Zielonki.

41.ZARZĄDZENIE NR 187/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie: wskazania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach 

jako organu przejmującego finansowanie zakładowego funduszu świadczeń 
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socjalnych po likwidowanej Szkole Podstawowej im. E. Kwiatkowskiego w 

Owczarach.

42.ZARZĄDZENIE NR 188/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 SIERPNIA 2022 

ROKU w sprawie: przyjęcia informacji o wykonaniu budżetu Gminy Zielonki za 

pierwsze półrocze 2022 roku.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty: w najbliższą sobotę 27 sierpnia odbędą 

się „Dożynki Województwa Małopolskiego 2022”, organizowane przez gminę Zielonki, Wójt 

przedłożył radzie informację o przebiegu wykonania budżetu jst za I półrocze 2022 r. wraz z 

informacją o kształtowaniu się WPF, wpłynęło Postanowienie Komisarza Wyborczego w 

Krakowie II z dnia 24.08.2022 r. ws. obsadzenia mandatu radnego. W związku z 

wygaśnięciem mandatu radnego Krzysztofa Lepiarczyka z listy nr 18, zgłoszonej przez 

Komitet Wyborczy Wyborców Wspólnie dla Gminy Zielonki w okręgu wyborczym nr 1 w 

wyborach do Rady Gminy Zielonki, postanawia o wstąpieniu na jego miejsce Dariusza 

Wróbla, który w wyborach w dniu 21 października 2018 r. uzyskał kolejno największą liczbę 

głosów, a nie utracił prawa wybieralności. Stąd na kolejnej sesji, zaplanowanej na dzień 29 

września br., odbędzie się część uroczysta zaprzysiężenia nowego radnego. Wójt w imieniu 

Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach wyraził podziękowania na ręce 

przewodniczącego M. Golanko - Sekretarza Powiatu - dla Starosty Powiatu Krakowskiego 

za pomoc i zaangażowanie w odnowę grobów dwóch nieznanych żołnierzy Wojska 

Polskiego z 1939 r. na cmentarzu parafialnym w Zielonkach.  Poinformował, że uroczyste 

poświęcenie grobów zaplanowane jest na dzień 1.09.2022 r. o godz. 12:00. Radny D. 

Dragosz zwrócił się o umieszczenie lustra na skrzyżowaniu ulic Bankowej i 

Grochowalskiego w Zielonkach. Umożliwi to bezpieczne włączenie się do ruchu 

samochodów wyjeżdżających z Bankowej. Wójt poinformował, że wniosek przekaże do 

Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego. Radny zwrócił się o odtworzenie kładki dla pieszych 

na ul. Ks. Zięby na wysokości numeru 16, w celu zwiększenia bezpieczeństwa dzieci 

idących ul. Widokową do centrum Zielonek. Przypomniał, że pomysł zyskał akceptację 

radnych powiatowych na sesji rady, stąd prośba o przypomnienie i realizację tych ustaleń 

przez powiat. Wójt powiedział, że sprawy związane z przekraczaniem rzek zastrzeżone są 

decyzjami Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie oraz inwestora, tutaj gminy 

Zielonki. Zaznaczył, że konieczne jest ustalenie właściwej lokalizacji tego przejścia, 

akceptowalnej przez służby drogowe ze względu na bezpieczeństwo pieszych. Zaznaczył, 

że opracowanie właściwej dokumentacji może potrwać do 2 lat. Radny zwrócił się z 

pytaniem mieszkańców ul. Grochowalskiego, czy zerwany mostek w ubiegłorocznej 

powodzi zostanie odtworzony, przy czym zdaje sobie sprawę, że kompetencyjnie sprawa 
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należy do Wód Polskich. Wójt przyznał, że postawienie mostku to jest kolejne, 

problematyczne piętrzenie się wody na rzece, dodatkowo nie stanowi bezpiecznego 

przejścia dla pieszych, ponieważ na drodze wojewódzkiej nie ma w tej okolicy 

wyznaczonego przejścia. Radny zwrócił się do Wójta o zaapelowanie, wezwanie 

mieszkańców do utrzymywania czystości w korytach rzek. Podał przykład ostatniej powodzi 

w Zielonkach, gdzie niefortunnie składowane opony zablokowały przepływ wody na mostku i 

nastąpiło wylanie się wody do centrum Zielonek na ul. Krakowskie Przedmieście. 

Identyczna sytuacja miała miejsce na ul. Bankowej, gdzie opony również zablokowały 

przepływ wody mostkami. Podkreślił, że karygodne są to praktyki i sprowadzają 

niebezpieczeństwo na mieszkańców. Zasugerował wystosowanie apelu poprzez gazetę 

Wiadomości Lokalne. Wójt zgodził się, że stwarza to bardzo niebezpieczne sytuacje, tak dla 

strażaków, jak i mieszkańców ratujących dobytek, gdyż mostki pozbawione barierek 

stanowią zagrożenie dla życia ludzkiego. Radny K. Krzyworzeka poparł wniosek 

przedmówcy o kładkę na ul. Ks. Zięby, przypomniał, że zobowiązali się do tego 

przedstawiciele samorządu powiatowego na sesji rady.  Radny T. Łysek zawnioskował o 

techniczne zabezpieczenie przepustów przed zatykaniem się w wyniku wpływających 

dużych elementów do wąskich rur w przepustach. Podał przykład Bibiczanki w miejscowości 

Bibice, gdzie przepusty bardzo szybko zatkały się gałęziami drzew, co spowodowało 

wystąpienie wody na ulice, zalewanie domów i zawalenie się mostu na ul. T. Kościuszki. 

Radna J. Kwaśny zapytała o plany związane z zagospodarowaniem starej szkoły w 

Korzkwi. Czy od nowego roku szkolnego mieszkańcy będą mogli korzystać  z pomieszczeń 

tego budynku. Wójt powiedział, że wynajem będzie realizowany w ramach dostępnych 

pomieszczeń w budynku. Aktualnie przebywa tam ok 20 uchodźców z Ukrainy, znajduje się 

poradnia i archiwum. Budy-nek zostanie z dniem 1 września br. przekazany pod zarząd 

Centrum Kultury, Promocji   i Rekreacji w Zielonkach. Radna Z. Kot odniosła się do 

zmienionej trasy autobusu linii 297, który aktualnie kursuje do Prądnika Czerwonego, co 

spotkało się z bardzo dużym zadowoleniem mieszkańców. Zwróciła się o pozostawienie 

takiej trasy po wybudowaniu układu drogowego Północnej Obwodnicy Krakowa oraz dróg 

serwisowych. Dodatkowo zapytała, czy zostali wyłonieni kandydaci do Straży Gminnej. Wójt 

powiedział, że w zakresie komunikacji publicznej planuje spotkanie z radnymi we wrześniu 

br. W sprawie straży gminnej poinformował, że opracowywane są dokumenty, regulamin, 

przygotowywany jest lokal ze specjalnym łączem dedykowanym centralnej ewidencji 

pojazdów, również trwa oczekiwanie na samochód służbowy. Zakłada, że za pół roku 

zacznie funkcjonować nowa formacja. Radna R. Toft zwróciła uwagę na konieczność 

opracowania planu oszczędzania energii w budynkach użyteczności publicznej. 

Zasugerowała zaplanowanie akcji informacyjnej, mającej na celu uświadomienie zależności 

ponoszenia wysokich kosztów ogrzewania pomieszczeń i konsekwencji otwierania okien. 
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Wiceprzewodniczący K. Olawski poruszył problem zalewanych mieszkańców z terenu 

pomiędzy ulicami Na Popielówkę i Pękowicką w Zielonkach, którzy informują, że po stronie 

Krakowa na ul. Pękowickiej kratki nie odbierają wody deszczowej. Zapytał, czy w związku 

ze wcześniejszymi zalewaniami mieszkańców przedmiotowych ulic, jest w gminie 

prowadzone postępowanie administracyjne. Dodał, że mieszkańcy oczekują znalezienia 

rozwiązania trudnej sytuacji przelewania się wód opadowych po posesjach. Wójt powiedział, 

że prowadzone jest postępowanie administracyjne o zmianę stosunków wodnych w 

Referacie Gospodarki Komunalnej. Dodał, że stron tego postępowania jest ponad 400, w 

sytuacji gdzie jedno osiedle zalewa drugie, a większość z nich nie posiada żadnej retencji. 

Powiedział, że obowiązkiem gminy było wykonanie  odwodnienia ul. Na Popielówkę, co 

zostało wykonane. Odnośnie ul. Pękowickiej po stronie Krakowa konieczne jest 

współdziałanie z administracją Miasta Kraków. Informacje, które Wójt otrzymuje, są do nich 

przekazywane według właściwości. Aktualnie oczekuje na raport rzeczoznawcy. Nie 

wyklucza, że pojawią się rekomendacje dla właścicieli indywidualnych o zakładanie 

powierzchniowych zbiorników przy rynnach. W sytuacji, gdy każda działka zostanie objęta 

retencją, nie powinny się osiedla wzajemnie zalewać. Niestety „zabetonowanie” osiedli 

powoduje zawrotną ilość wody szybko spływającej. Wiceprzewodniczący K. Olawski zapytał 

o linie autobusowe komunikacji miejskiej 220 i 240, czy urząd posiada wiedzę, kiedy 

zostanie przywrócona pierwotna ich trasa tj. na ul. Łokietka. Aktualnie nadal jeżdżą przez 

osiedle Łokietka i przez ul. Na Popielówkę, taka sytuacja ma miejsce od 20 września 2021 

r., ale była ustalana na rok czasu. Wójt powiedział, że objazd uzależniony jest od remontu 

ulicy Łokietka, nie ma wiedzy o terminie zakończenia. Radna A. Radosz-Kwasek 

zawnioskowała o uwzględnienie mieszkańców ul. Granicznej w Bibicach w komunikacji 

publicznej na trasie Michałowice - Nowa-Huta w Krakowie. Zwróciła uwagę na kwestię 

braku przejścia dla pieszych dla uczniów szkoły Lema w Bibicach. Uczniowie korzystający z 

komunikacji publicznej nie mają możliwości „legalnego” przejścia przez tą drogę, istniejące 

przejście jest usytuowane za daleko. Wójt powiedział, że będzie kierować wniosek do 

Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego o wykonanie przejścia dla pieszych, przy czym liczy 

na poparcie wniosku przez szkołę w tej kwestii. Radny K. Krzyworzeka w kwestii zalewania i 

podtopień, zwrócił się o przypomnienie właścicielom gruntów rolnych o ich 

odpowiedzialności za wodę spływającą z ich pól, że do nich należy usunięcie błota 

wylewającego się na drogę. Wójt potwierdził, że mieszkańcy powinni usuwać skutki 

poczynionych szkód. Radny K. Gaweł poinformował, że właściciele pól nie poczuwają się do 

obowiązku usuwania szkód, tylko oczekują na reakcję ze strony sołtysa i zlecone sprzątanie 

przez urząd ze środków finansowych z budżetu gminy. Podkreślił, że taka jest pragmatyka i 

sugeruje wprowadzenie restrykcji w tym zakresie. Następnie odniósł się do ogłoszonej 

oferty w zakresie sprzedaży działek komunalnych i zapytał, czy jest zainteresowanie ich 
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kupnem i na co Wójt planuje przeznaczyć środki z ich sprzedaży. Wójt poinformował, że 

środki ze sprzedaży zasilą budżet gminy, który będzie dzielony wespół z radnymi. 

Wiceprzewodniczący K. Olawski nawiązał do wypowiedzi przedmówców, by przygotować 

pakiet informacji w formie np. materiału zebranego, który może służyć do odczytania na 

zebraniach wiejskich. Podkreślił konieczność szkolenia mieszkańców w zakresie nie tylko 

przysługujących im praw, ale i nałożonych obowiązków z tytułu zamieszkania w gminie 

Zielonki. Dodatkowo zwrócił uwagę, że we wrześniu br. mają nastąpić zmiany w przepisach 

ruchu drogowego w zakresie korzystania z chodnika, wyłączając możliwość parkowania na 

nim i warto umieścić w Wiadomościach Lokalnych taką informację. Wójt powiedział, że 

najbliższe wydanie Wiadomości Lokalnych będzie poświęcone tym zagadnieniom. Radna 

M. Listoś zaproponowała stworzenie zakładki na stronie internetowej gminy z kompendium 

wiedzy dla nowych mieszkańców. Jako sołtys wielokrotnie przekazuje te same informacje 

nowym osobom, często wyprowadzającym się z bloków, które nie miały do czynienia z 

administrowaniem samodzielnych domów. Niezmiernie ułatwiłoby to sprawę sołtysom i 

mieszkańcom odsyłając ich do linka z wytycznymi gminy, zamiast odsyłać do przepisów. To 

z kolei pozwoli sołtysom promować i popularyzować linki na swoich stronach sołeckich. 

Radna M. Listoś zaprosiła na piknik „Pożegnanie Lata w Węgrzcach” organizowany 10 

września br. Radna R. Toft zaprosiła na piknik w Pękowicach 3 września br.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował 

wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął XLI sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w 

kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Beata Przybycień Mirosław Golanko

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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